
 

HÄSSELBY-VÄLLINGBY  
STADSDELSFÖRVALTNING 
STADSDELSDIREKTÖRENS STAB 

HANDIKAPPRÅD 

 

PROTOKOLL 2:2010 

  SAMMANTRÄDE  

  1 FEBRUARI 2010 

  SID 1 (4) 
 

  

 

Box 3424, 165 23 Hässelby. Hässelby torg 20 - 22 

Telefon 08-508 040 00. Fax 08-508 040 00 

 www.stockholm.se 
 

  

 

Närvarande: 

Ordförande ------- 

Vice ordförande Heidi Nordin        RBU 

Ledamöter Barbro Eld Eriksson      SRF 

 Birgitta Jacobsson      IFS 

 Hans Hammarlund      FUB 

   

Anmält förhinder: Marita Innergård      DHR  

Katarina Sundberg      RSMH 

 Lars Lindén        HRF 

 

I tjänsten deltog  Ingrid Brännström 

 Sven-Göran Södergren   

 Gunilla Ljungholm § 6:3    

 

Paragrafer 

§ 1- 9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Charlotte Brandorf  

 

 

Tid för justering: 4 februari 2010  

 

 

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Heidi Nordin       Barbro Eld Eriksson 

 



8.PROTOKOLL FRÅN HANDIKAPPRÅDET  2 (4) 

 

 

§ 1  Sammanträdet öppnas 

Vice ordförande Heidi Nordin hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Heidi Nordin och Barbro Eld Eriksson valdes att justera dagens  

protokoll torsdagen den 4 februari 2010. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

- Fortlöpande information i ärende ”Hur kommer förändringarna att på-

verka den enskilde vårdtagaren i samband med ombyggnad av Hässelgår-

dens vård och omsorgsboende respektive omvandling av kollektivboendena 

Cameliagården och Aklejan från servicehus till gruppboende?”  

Inget för dagen - förvaltningen återkommer.  

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 11 februari 2010 

Ärende 9 Årsredovisning 2009 för Hässelby-Vällingby  

stadsdelsnämnd 

Förvaltningen informerade om ärendet  

----- 

Ärende 10 – Kvalitetsgarantier 

Rådet har synpunkter på bilaga 2 sidan 2 vad gäller avsnittet om 

Biståndsenheten för funktionsnedsatta - åtaganden (4:e p 4 st )  

och skulle vilja att det stod: Att personer med funktionsnedsätt-

ning skall tillförsäkras goda levnadsvillkor, full delaktighet i sam-

hället samt möjlighet att leva som andra, dvs det som regleras och 

skall tillförsäkras jämlikt rättighetslagen LSS. 

Texten skall vara konkret och tydlig 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna. 

----- 
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Ärende 10 – Bostadslösa barnfamiljer i Stockholm – skrivelse från 

(s) till Kommunstyrlesen 

Rådet anser att barn inte ska behöva vräkas och har synpunkter 

på texten i sammanfattningen av ärendet. Det räcker inte att bara 

minska avhysningar. 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna och diskussion fördes kring 

problematiken. Förvaltningen framförde att ärendet är ett svar ut-

ifrån innehållet i skrivelsen. 

Rådet fick information om vad som skiljer jour-, tränings-, 

försöks-, och förtroendelägenheter. 

------ 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

1.Information om den nya avdelningen – Socialtjänsten 

Ingrid Brännström berättade och delade ut dokument på hur den 

nya avdelningen ser ut. Diskussion fördes kring ordet  

funktionsnedsatta som förekommer i organisationspresentationen. 

 

2.Verksamhetsövergången till Alleris – gruppboende  

  socialpsykiatrin 

Från och med 1 februari 2010 har Alleris tagit över Paradsängen, 

Säteritaket och Ekeby gruppboende. Verksamhetsövergången har 

gått bra och all personal med några undantag har följt med till den 

nya arbetsgivaren.  

 

3. Avtalsuppföljningar 2010 – upphandlade verksamheter 

Förvaltningen, Gunilla Ljungholm berättade om den långa proces-

sen, upp till några månader, det tar att genomföra uppföljning av 

en verksamhet. Totalt rör det sig om ett 50-tal uppföljningar.  

Så kallade anhörigmöten fungerar bra och kommer att fortsätta. 
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§7  Övriga frågor 

Vällingby Parkstad - nya byggnadsprojekt. 

Förvaltningen informerade om stadsdelsnämndens beslut  

26 januari 2010. Vidare diskussion och synpunkter kommer att 

kunna föras fram av rådet när detaljplan skickas ut på remiss. 

 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

  Minnesanteckningar från Norr- och Västerorts familjemöte.  

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Vice ordförande Heidi Nordin tackade för dagens möte och för 

 klarade sammanträdet avslutat.  

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 15 mars 2010,  

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 


